
Styrelsemöte 2015-11-09 

Plats: Hemma hos Jan-Erling. 

Närvarande: Aage Nielsen, Jan-Erling Ohlson, Tyrone Andersson, Nils Mattsson och Monica Dahlqvist. 

Adventsfirandet den 28 november klockan 17.00: 

 Lars lägger ut inbjudan på hemsidan. 

 Monica och Aage handlar marschaller, julmust, pepparkakor, godis, clementiner och 

mögelost. 

 Nils köper glöggen. 

 Granen får vi av Arne Ferstad, vi måste bara se över hur vi får ner den och får den till 

hamnplanen. Aage, Tyrone och Jan-Erling kikar på detta någon dag. 

 Ukeleleorkestern uppträder. 

 Vi som har tar med våra eldkorgar. 

 Jan-Erling tar med stereo. 

 

Information från kommunen ang. vissa utbildningar och kurser för styrelser och föreningar. 

Många av dom hade redan varit och var väl inte så intressanta för vår del, men vi diskuterade 

lite om vad styrelsens ansvar är i vissa olika arrangemang såsom midsommarfirande och 

andra tillställningar samt vad man lägger ut på ex. facebook. 

 

Bastun: Då denna är mycket uppskattat och välutnyttjad så beslutar vi att den skall utökas 

och byggas om för en uppskattad kostnad på cirka 25 000- 30 000 kr. 

Vi skall komplettera med en brandfilt och en större brandsläckare. 

Göra ett förtydligande på hemsidan att den inte går att boka privat på lördagar och aftnar. 

 

 Gräsklipparen skall lämnas in på service under vintern. 

 Gamla bryggorna måste vi se till att bli av med på något sett. 

 Beställa en skylt till Långebryggan. 

 Diskussion ang. hastigheten genom samhället. Jan-Erling kontaktar återigen kommunen för 

att få låna en skylt som anger din hastighet. Vi skall även kontakta Svevia igen för att få hjälp 

med vad vi kan och får göra. 

 

Sekreterare var Monica Dahlqvist 

 


